
Vragen van GroenLinks voor wethouder Scheepers over bestrijden Duizendknoop 

De Japanse duizendknoop is een exotische plant komt die van nature niet voorkomt in 

Nederland. De plant verspreid zich snel en gemakkelijk en verdringt daarbij inheemse 

planten. Omdat hij diep kan wortelen (tot wel 4 meter) is hij moeilijk te verwijderen. Het 

wortelstelsel van de plant is instaat door funderingen heen te groeien.  Om grote schade of 

kostbare uitgravingen te voorkomen is snel handelen geboden. Met enige verbazing lazen wij 

op de gemeentelijke website dat er door Hilversum geen actief uitroeiingsbeleid wordt 

gevoerd. Uit de Gooi en Eembode van 30-8 jl. maken wij op dat het GNR zich nog maar kort 

gelden op de bestrijding van de duizendknoop heeft ingesteld. Dat vinden wij rijkelijk laat, 

omdat het probleem van de duizendknoop al een groot aantal jaar bestaat. Bestrijding van de 

duizendknoop kan alleen succesvol zijn als verwijdering grondig gebeurt en beheerders van 

natuur en groen deze woekerplant gezamenlijk uitroeien. 

 

1. Heeft gemeente Hilversum zicht op de omvang en ontwikkeling van deze plaag in 

Hilversum en de regio? 

2. Waarom is het bestrijdingsbeleid niet gericht op uitroeiing van de Japanse 

duizendknoop in Hilversum? 

3. Op welke aanbevelingen/richtlijnen is het huidige bestrijdingsbeleid gebaseerd? 

4. Is dit bestrijdingsbeleid regionaal afgestemd? 
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